

**Market Data Service Application / Termination Form**  
**市場數據服務申請/取消表格**

Account Name 客戶名稱	
Account No. 賬戶號碼	

Exchanges 交易所	User Type 使用者類別	Monthly Fee 每月收費	Subscribe 訂購	Termination 取消
芝加哥商品交易所集團 CME, CBOT, COMEX, NYMEX	Non-Professional Investor 非專業用戶	USD 15	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
芝加哥商品交易所集團 – CME	Professional Investor 專業用戶	USD 85	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
芝加哥商品交易所集團 – CBOT	Professional Investor 專業用戶	USD 85	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
芝加哥商品交易所集團 – NYMEX	Professional Investor 專業用戶	USD 85	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
芝加哥商品交易所集團 – COMEX	Professional Investor 專業用戶	USD 85	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

- Client MUST duly fill and sign the 《Exhibit A to Schedule 4: Non-Professional Self-Certification Form》 to confirm you are Non-Professional Subscriber  
客戶須填寫《附錄 A 附表 4: 非專業用戶自我證明書》以確認閣下為非專業用戶
- Market Data Fee will be deducted from your trading account in the first week of each month. In the event of default, our company may terminate the Market Data Service and to collect the balance due.  
市場數據服務收費會於每月第一個星期內從閣下之交易賬戶內扣除。如未能順利扣除有關收費，本公司有權取消閣下之市場數據服務，並對相關欠款進行追討。
- Should you wish to terminate the service, please notify 10 day before next month start . Otherwise, data subscription will be automatic renewed.  
取消服務計劃需於下一期服務計劃開始前十天預先通知，否則當續期處理。
- All Service Fees are non-refundable.  
如客戶於使用期間終止服務，已繳交的服務費用將不獲退回。

I/We hereby confirm that the application and use of market data services, and agreed to deduct the monthly fee from my/our trading account.

本人/吾等 謹此確認申請並使用市場數據服務，及同意該等服務費用由本人/吾等 之交易賬戶內扣除。

\_\_\_\_\_  
客戶簽署 Client' s Signature

\_\_\_\_\_  
簽署日期 Signature Date

**For internal use only**

Signature Verified by:  
Date:  
Input by:  
Checked/Approved by: